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w dniu 21 października 2016 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury i budownictwa Andrzeja Adamczyka 

Mieszkańcy Kargowej, przez którą przebiega ruchliwa droga krajowa nr 32, od lat walczą o podjęcie dzia-

łań zmierzających do rozpoczęcia budowy obwodnicy miasta. Według danych GDDKiA z dnia 1 lipca 

2016 r. codziennie przez tę drogę, która przebiega przez centrum miasta, łącząc województwa lubuskie 

i wielkopolskie, przejeżdża ponad 7300 samochodów, z których 70% notorycznie łamie przepis ograniczają-

cy w tym miejscu prędkość. 

Jak podkreślają mieszkańcy, większość tych samochodów to pojazdy ciężarowe, które poruszając się ze 

zbyt dużą prędkością, wywołują wstrząsy i tym samym systematyczne uszkodzenia znajdujących się przy 

drodze budynków mieszkalnych. Wszystko to sprawia, że obywatele przedmiotowej miejscowości są nieza-

dowoleni z panującej w niej jakości życia. Należy podkreślić, że czują się oni bardzo zagrożeni i obawiają się 

o życie swoich dzieci uczęszczających do położonej nieopodal drogi szkoły podstawowej. Badania wykazały 

bowiem, że w ciągu godziny przez przejście dla pieszych znajdujące się w najbliższej okolicy szkoły przejeż-

dża przynajmniej jeden samochód z prędkością 100 km/h. 

Szanowny Panie Ministrze, budowa obwodnicy Kargowej, która odciąży przebiegającą przez nią drogę, 

przywróci mieszkańcom spokój i bezpieczeństwo. Dlatego też uprzejmie proszę Pana Ministra o zajęcie sta-

nowiska w tej sprawie oraz odpowiedź na pytanie, czy kierowany przez Pana resort planuje budowę obwod-

nicy Kargowej, a jeżeli tak, to kiedy mieszkańcy mogą spodziewać się jej rozpoczęcia. 

Z poważaniem 

Waldemar Sługocki 
 


